
Rada školy pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

 

Zápisnica zo zasadnutia  rady školy 

zo dňa 31. 1. 2023 

   

  

Dátum a čas zasadnutia: 31. 1. 2023 o 17.00 h.  

Miesto konania: ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

  

Program:  

  

1) Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia RŠ 

2) Oboznámenie sa s výchovno-vzdelávacími výsledkami školy v 1. polroku 

3) Správa o hospodárení školy za rok 2022 

4) Vyjadrenie sa k rozpočtu na rok 2023 

5) Aktuálne problémy/aktivity školy  

6) Pripravované udalosti v 2. polroku 

7) Diskusia 

8) Záver 

 

K bodu 1.   

Predseda RŠ privítal prítomných členov RŠ a skonštatoval, že rada školy je 

uznášaniaschopná, nakoľko je prítomných 9 z 11 členov RŠ. Neprítomné boli Mgr. Veronika 

Konyová a Mgr. Martina Mošaťová. Predseda informoval prítomných, že na zasadnutie RŠ bola 

pozvaná aj p. riaditeľka ZŠ s MŠ Horné Obdokovce, ktorá sa ale nemohla zúčastniť, lebo už mala 

iný program. Zapisovateľkou bola určená p. Janka Ondrušová. Predseda RŠ tiež prítomných členov 

RŠ oboznámil so skutočnosťou, že v zložení RŠ nastala zmena, kedy pani Evu Kováčikovú nahradil 

Mgr. Tomáš Lacika, ktorého delegoval zriaďovateľ – obec Horné Obdokovce. Predseda nového 

člena privítal a oznámil prítomným, že nakoľko sa zmenilo zloženie RŠ, je potrebné zmeniť aj štatút 

RŠ, ktorý v čl. 4 uvádza zloženie RŠ. Navrhol schválenie dodatku k štatútu RŠ, ktorý upravuje 

spomenutý článok. Dodatok bol jednohlasne schválený a tvorí prílohu tejto zápisnice. Nasledovala 

kontrola plnenia uznesenia z minulého zasadnutia RŠ, v ktorom  RŠ zaviazala riaditeľku ZŠ s MŠ  

zverejniť na webovej stránke školy správu o výchovno-vzdelávacej činnosti školy za šk. rok 

2021/2022. Predseda skonštatoval, že správa je zverejnená na stránke školy tak, ako to ustanovuje 

vyhláška Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR č. 435/2020 Z. z. 

 

K bodu 2.   

Nakoľko riaditeľka ZŠ s MŠ nebola prítomná, členov RŠ oboznámil o výchovno-

vzdelávacích výsledkoch školy v 1. polroku šk. roka 2022/2023 predseda RŠ a to na základe 

podkladov od riaditeľky ZŠ s MŠ. Všetci žiaci školy okrem jedného žiaka prospeli. Neprospel jeden 

žiak 7. ročníka a to z dvoch predmetov: matematika a anglický jazyk. S vyznamenaním v 1. polroku 

prospeli (mali samé jednotky) všetci žiaci 1. ročníka, 10 žiakov 2. ročníka, 9 žiakov 3. ročníka, 4 

žiaci 4. ročníka, 5 žiakov 5. ročníka, 2 žiaci 6. ročníka, 1 žiak 8. ročníka a 2 žiaci 9. ročníka. V 1. 
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polroku boli udelené 2 pokarhania triednym učiteľom a 5 napomenutí triednym učiteľom, žiaden 

žiak nemal zníženú známku zo správania. Riadne fungujú na škole krúžky a tiež po rokoch 

poznačeným Covidom prebiehajú školské aj okresné kolá predmetových olympiád aj športových 

súťaží. Dištančná výučba v tomto šk. roku zatiaľ nebola zavedená, žiaci však mali v decembri 

„chrípkové prázdniny“, ktoré škola vyhlásila na základe rozhodnutia úradu verejného zdravotníctva. 

Pani Hašpicová sa spýtala, či bola obnovená činnosť hudobnej školy. Predseda jej odpovedal, že od 

septembra funguje znova na škole detašované pracovisko ZUŠ z Topoľčian a vedie ho 

kvalifikovaný učiteľ v triede pri šatniach (bývalé 3. oddelenie ŠKD). Prihlásilo sa mu dostatok 

žiakov (niektorí sa časom aj odhlásili) a učia sa hre na rôzne hudobné nástroje. 

 

K bodu 3.   

Správu o hospodárení školy za kalendárny rok 2022 predniesla ekonómka školy a zároveň 

členka RŠ p. Ondrušová. V komentári uviedla prehľad všetkých financií z prenesených kompetencií 

(normatívnych aj nenormatívnych) ako aj z originálnych kompetencií. Všetky finančné prostriedky 

zo štátneho rozpočtu i z OK boli vyčerpané. Celý komentár k správe o hospodárení školy za rok 

2022 tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

K bodu 4.   

          Predseda RŠ tlmočil prítomným členom RŠ stanovisko riaditeľky ZŠ s MŠ k rozpočtu na rok 

2023. Rozpočet bol schválený až na mimoriadnom zasadnutí OZ 12. januára 2023. Rozpočet bol 

navrhnutý podľa aktuálnych nákladov školy, ktoré sa ale môžu meniť podľa stúpajúcich cien energií 

a iných potrieb. V súvislosti s rozpočtom boli spomenuté aj zálohové platby energií. Škola 

v decembri uhradila nedoplatok za plyn  z prostriedkov z dohadovacieho konania. Problémom sú 

zálohové platby za plyn na rok 2023. SPP zaslal preddavkové faktúry, ktoré sú niekoľkonásobne 

vyššie ako boli doteraz. Podobne je na tom veľa škôl a nebudú mať finančné prostriedky na zvýšené 

energie. Štát síce sľubuje školám a samosprávam, že sa zvýšeným platbám za energie bude venovať, 

ale nič konkrétne zatiaľ nie je známe. Pán Ďurina sa spýtal o aké konkrétne zvýšenie preddavkových 

platieb ide, pani Ondrušová odpovedala, že doteraz platila škola mesačne cca. 900 € a SPP jej 

navrhol platbu cca. 5600 €. Pán Lacika sa spýtal, či sa nedali vyjednať zmluvne lepšie ceny, pani 

Ondrušová odpovedala, že škole končila viazanosť zmluvy v marci 2022 a kvôli vojne a ďalších 

okolnostiam už nebolo možné zazmluvniť lepšie podmienky. Školy, ktorým nekončili zmluvy môžu 

pokračovať  za dohodnuté ceny, čo ale nie je prípad školy. Platby za elektrinu sa zatiaľ škole 

nezvýšili. 

 

K bodu 5.   

  Predseda RŠ informoval prítomných o aktivitách školy v 1. polroku. Žiaci 2. stupňa sa 

zúčastnili lyžiarskeho kurzu v stredisku Krahule v Kremnických vrchoch. Zúčastnilo sa ho 23 

žiakov 7. až 9. ročníka. 14 žiaci si čerpali dotáciu 150 € od štátu, zvyšní žiaci si hradili plnú cenu 

235 €. Deti MŠ a 1. stupňa ZŠ sa zúčastnili korčuliarskeho kurzu na zimnom štadióne 

v Topoľčanoch.  
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Školu už nenavštevujú deti z Ukrajiny, pretože sa odsťahovali. Podľa informácií sa presťahovali do 

Rumunska. Predseda RŠ informoval členov aj o zmene finančných pásiem na nákup potravín na 

jedlo v školskej jedálni, ktoré schválilo ministerstvo školstva, na základe ktorého sa zvýšila cena 

obedov na škole. S účinnosťou od 1. 1. 2023 budú náklady na nákup potravín zodpovedať 2. 

finančnému pásmu. Zvýšil sa aj príspevok na úhradu režijných nákladov, ktorý je 3 € na stravníka 

mesačne. 

 

K bodu 6.   

  Predseda RŠ informoval prítomných o pripravovaných udalostiach v 2. polroku školského 

roka. Na jar čakajú školu zápisy do 1. ročníka ZŠ a do materskej školy. Budú externé testovania T5 

a T9. Testovanie 5 v máji a Testovanie 9 v marci. Termín podania prihlášok na stredné školy je 20. 

marec 2023, prijímacie skúšky na SŠ sa uskutočnia počas prvých dvoch májových týždňov. Žiakov 

1. stupňa čaká škola v prírode, plánovaný je na jar aj plavecký kurz v Topoľčanoch a výlety, resp. 

exkurzie na konci šk. roka.  

 

K bodu 7.   

  Žiadna téma nebola v diskusii otvorená. 

 

K bodu 8.   

 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy zo dňa 31. 1. 2023  

  

- RŠ schválila Dodatok č. 2 k Štatútu Rady školy pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce, ktorým sa 

aktualizuje zloženie rady školy 

- RŠ berie na vedomie výchovno-vzdelávacie výsledky školy za 1. polrok šk. roka 

2022/2023  

- RŠ berie na vedomie správu o hospodárení školy za rok 2022  

- RŠ berie na vedomie stanovisko riaditeľky ZŠ s MŠ k schválenému rozpočtu na rok 2023  

 

 

Zasadnutie RŠ ukončil predseda, ktorý sa poďakoval prítomným za účasť. Zápisnica bude 

zverejnená na stránke ZŠ s MŠ Horné Obdokovce.  
  

    

  

V Horných Obdokovciach  dňa 1. 2. 2023   

   

Zapísala Janka Ondrušová  ...................................................  

                                                             

Overil Mgr. Peter Žember  .................................................... 
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Prílohy:  

- Prezenčná listina  

- Dodatok č. 2 k Štatútu RŠ pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

- Komentár k správe o hospodárení za rok 2022 
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DODATOK Č. 2 K ŠTATÚTU RADY ŠKOLY 

 

dodatkom k Štatútu rady školy sa mení a dopĺňa v časti: 

 

Čl. 4 

Zloženie rady školy 

 

 (2) Členmi rady školy sú: 

Zuzana Butkajová – zástupca rodičov ZŠ, 

Veronika Konyová – zástupca rodičov ZŠ, 

Kristína Buchová – zástupca rodičov ZŠ, 

Mgr. Martina Mošaťová – zástupca rodičov MŠ, 

Michaela Ivanová DiS. art. – zástupca pedagogických zamestnancov MŠ, 

Mgr. Peter Žember – zástupca pedagogických zamestnancov ZŠ, 

Janka Ondrušová – zástupca nepedagogických zamestnancov ZŠ, 

Thomas Bartos – delegovaný zástupca zriaďovateľa – obce Horné Obdokovce, 

Mgr. Stanislav Ďurina – delegovaný zástupca zriaďovateľa – obce Horné Obdokovce, 

Mgr. Tomáš Lacika – delegovaný zástupca zriaďovateľa – obce Horné Obdokovce, 

Mgr. Alena Hašpicová – delegovaný zástupca zriaďovateľa – obce Horné Obdokovce. 

 

 

Tento dodatok nadobúda platnosť dňom 31. 1. 2023  

 

 

 

V Horných Obdokovciach, 31. 1. 2023 

 

         ............................................. 

                Mgr. Peter Žember 

                predseda rady školy 
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Komentár k správe o hospodárení za rok 2022 

   

 

Právny subjekt :             Základná škola s materskou školou Horné Obdokovce  

Dátum zriadenia :          01.01.2004 

Štatutárny zástupca  :    PaedDr. Henrieta Candráková 

Zriaďovateľ :                 Obec Horné Obdokovce       

  

Prenesené kompetencie normatívne: 460 852,00€ 

 

                                                mzdy a poistné                                373 791,00 € 

                                                prevádzka                                          87 061,00 € 

 

Na prevádzku školy boli finančné prostriedky použité : 

 

na úhradu energie 23 981,-€, z toho na dodávky tepla 18 945,-€, materiál ( kancelársky, dezinfekčný, 

čistiaci...) 20 391-€, na školský a kancelársky nábytok 13 675,-€,   

DT 6 602€, UP 3 500€ a ostatné služby (telefóny, poštovné, poistné...) 16 185€, poplatky banky 2 

727€. 

Na mzdy zamestnancov príspevky a odmeny bolo použité 275 368€ a na odvody do sociálnej 

a zdravotnej poisťovne to bolo 98 423€. 

 

nenormatívne : 47 964,-€       

                                            

                                            doprava žiakov                                   5 363,-€  

 

Na dopravu žiakov boli finančné prostriedky použité na úhradu dopravných nákladov na základe 

dochádzky dochádzajúcich žiakov z obcí Čermany a Hruboňovo, ktoré patria do školského obvodu 

základnej školy. Doprava žiakov sa účtuje na rozpočtovú položku 642014.Z roku 2021 nám zostalo 

1 009,30€ a do roku 2023 sme preniesli 750,90€. 

 

                                           vzdelávacie poukazy                        4 563,- €    

                                 

Zo vzdelávacích poukazov boli finančné prostriedky použité na mzdy a odvody pedagogickým 

zamestnancom za vedenie krúžkov vo výške 3 370€.za ostatné finančné prostriedky sa nakúpili 

pomôcky na krúžkovú činnosť žiakov ( stoly na stolný tenis, obl. na florbal, pomôcky na krúžok 

varenia...) v sume 1 193€.  

 

                                        asistent učiteľa                                    17 329,- €  

                                        príspevok na žiaka zo sociálne 

                                        znevýhodneného prostredia                 100,- €   

                                        príspevok na učebnice                        4 551,- € 
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Z príspevku na učebnice boli finančné prostriedky použité na nákup učebníc pre žiakov prvého aj 

druhého stupňa podľa nariadení. 

 

                                        príspevok na výchovu a vzdelanie – predškoláci MŠ    4 770,-€                                                

 

Z príspevku na výchovu a vzdelanie sa použili prostriedky na učebné pomôcky pre predškolákov 

našej MŠ.     

 

                                       Lyžiarsky kurz                                   2 400,-€ 

                                       Škola v prírode                                   3 400,-€        

                       Špecifiká – učeb. pomôcky  pre žiakov UA       400,-€                  

                                       Európsky normatív UA                  5 088,-€   

 

Na škole sme mali 3 deti z Ukrajiny a to 2 v ZŠ a 1 v MŠ. Od januára 2023 už našu školu 

nenavštevujú.                                             

Špecifiká UA sa použili na učebné pomôcky , materiál, energie, mzdy, teda na bežnú prevádzku 

školy.                                        

            

Všetky finančné prostriedky zo štátneho rozpočtu boli vyčerpané. 

 

Originálne kompetencie: 190 135,-€ 

 

Finančné prostriedky nám boli posielané mesačne v jednej dvanástine v sume 14 450,-€ 

 

Na prevádzku ŠKD, MŠ a ŠJ boli finančné prostriedky použité : 

 

                              ŠKD                 mzdy a poistné                   29 965,- € 

                              MŠ                   mzdy a poistné                   79 247,-€ 

                              ŠJ                     mzdy a poistné                   54 794,-€ 

                                                       prevádzka                           26 129,-€ 

 

Vlastné príjmy: 8 553€ 

 

Na prevádzku boli použité finančné prostriedky VP a OK na energie v 30% nákladov spolu na 

jednotlivé prevádzky, na materiál a bežnú jednoduchú údržbu, služby. 

Do školskej jedálne sa zakúpila nová umývačka riadu, pretože tá stará sa pokazila a oprava už nebola 

možná a to v čiastke 2 910,00€. Na toto nám boli poskytnuté prostriedky z kapitálového rozpočtu. 

 

Na výdavkovom účte k 31.12.2022 bol zostatok 22,47€, ktoré sme preposlali  na účet OÚ. 

 

Všetky ostatné finančné prostriedky OK boli vyčerpané. 


